

Zugelassene Teilnehmer zum praktischen Teil des **Praktikums Systemdynamik und Regelungstechnik** im Sommersemester 2025 (RT-Antestat bestanden):

Authorized participants for the practical part of the Practical Exercise **Systemdynamik und Regelungstechnik** in summer term 2025 (RT attestation passed):

Gruppe/group 1	3144385	Gruppe/group 5	3172594
	3093909		3167218
	3130963		3106163
	3040642		3134722
	3138606		
Gruppe/group 2	3131251	Gruppe/group 6	3161943
	3160851		3161391
	3164021		3134532
	3138205		3087192
	3171271		
Gruppe/group 3	3173441	Gruppe/group 7	3129512
	3170392		3106324
	3157841		3161644
	3092041		3125286
	3139136		3105267
Gruppe/group 4	3160241	Gruppe/group 8	3048852
	3100144		3142326
	3069361		3168676
	3160151		3131631
	3079524		3161833

Elektrohydraulisches Servosystem (hs): Raum/room MB 025

Datum	Zeit	Gruppe
June 11	10.00	1
	13.00	2
June 12	16.00	3
June 13	09.00	4

June 16	15.00	5
June 17	15:00	6
June 18	08.00	7
	09:30	8

Folgende Teilnehmer sind zum Antestat **nicht erschienen**

Following participants have **not attended** the attestation:

3178845
3174473
3169465

3085974
3149662
3079933

3226231

Ärztliches Attest: Bei rechtzeitiger Vorlage (3 Werktage nach dem Antestat) eines ärztlichen Attestes im Prüfungsamt sind Sie berechtigt und verpflichtet, am Wiederholungstermin in der ersten Vorlesungswoche des nächsten Wintersemesters (Oktober) teilzunehmen. Datum, Raum und Uhrzeit werden einige Tage vor dem Termin (Ende September) bekannt gegeben.

Medical certificate: If you present a medical certificate for the date of the attestation in due time (at least 3 working days after the attestation) to the examination office you are entitled and obliged to participate at the repetition date in the first lecture week in the next winter term (October). Date, room, and time will be published some days before the date (end of September).

Folgende Teilnehmer haben das RT-Antestat **nicht bestanden**:

Following participants have **not passed** the SD-attestation

3093925
3067920

3094087
3118971

Bitte beachten Sie:

Wenn Sie das Antestat **nicht bestanden** haben, sind Sie automatisch für den **Wiederholtermin** in der ersten Vorlesungswoche des kommenden Wintersemesters (**Oktober**) angemeldet. Bitte beachten Sie unbedingt die Bekanntmachungen hinsichtlich genauen Termins, Raum- und Zeitangaben einige Tage vor Semesterbeginn.

Alle Informationen hinsichtlich Tausch von Gruppen, Benotung etc. sind auf unserer Homepage/in Moodle veröffentlicht.

Bei Fragen: praktikum-srs@uni-due.de

Please note:

If you have **not passed** the attestation, you are automatically registered for the **repetition date** in the first lecture week of next winter term (**October**). Please observe necessarily our announcements regarding dates, rooms, and times published some days before term starts.

All information regarding switch of groups, grades etc. are published on our homepage/in Moodle.

Questions: praktikum-srs@uni-due.de